
 
 
 
 
Iubite Domnule Gheorghe Gavrila Copil 
   Va doresc UN AN NOU-2008 PLIN DE SANATATE SI IMPLINIRI ! 
Mare bucurie mi-au adus cuvintele D-Voastra, am inteles ca sunteti un Om, 
de suflet mare, curat si de buna credinta. Sa dea Dumnezeu tuturor 
Romanilor aceasta inima si buna intelegere. Pasesc si eu acum in 68 de ani, 
ma gandeam ca am sa primesc un raspuns "dur", de la DVs. pentru ca mi-am 
spus deschis si prieteneste parerea, si cand colo, poftim, dumitale esti un 
caracter si un suflet de Om ales, deci intr-un cuvant sufletele bune pot 
comunica in Dumnezeu. Eu nu am studii teologice, dar am bunacrestere 
crestina si omeneasca din familia mea de tarani simpli, bihoreni. 
   Sigur, cu placere, chiar ma bucur sa publicati cele zise de mine, si asa ar 
trebuii purtate discutiile intre romani, deschise, fara pica, si cu apreciere 
pentru ideea fiecaruia, fara vulgaritati de expresie, etc. cum sa naraveste 
lumea de azi ! 
   Asa, ca mergem inainte cu ce stim, si cu cat ne lumineaza Dumnezeu! 
Ma bucur mult de prietenia dumitale domnule Gh.Gavrila Copil. Mi-ati scris 
in mailul precedent că par a fi de prin Mtii Apuseni transilvaneni, si, ati avut 
dreptate, sunt bihorean din comuna Gepiu, de langa Fefa si Oradea.  
Doamne ajuta ! 
   VA IMBRATISAM CU DARG - Familia Ioan si Florica MICLAU 
AUSTRALIA 
 
 
 
 
ANUL NOU-2008 SA VA ADUCA NUMAI BUCURII SI IMPLINIREA 
TUTUROR SPERANTELOR SI VISELOR, FERICIRE SI MULTA 
SANATATE ! 
Iubite Domnule Gheorghe Gavrila Copil, 
Am primit vestea buna de la DVs., precum si cuvintele frumoase adresate; 
Dumnezeu sa ne dea numai iubire si fratie intre romanii din toata lumea ! 
Ma bucur de aprecierea DVs. si publicarea articolului meu "Pe cand 
Institutul Cultural "EMINESCU", in www.noidacii.ro
Iubite Domnule Gh. Gavrila Copil, convingerile sunt convingeri, de sorginte 
uneori intime si personale, deseori de buna credinta, dar a nu fi oamenii de 
aceeasi parere nu e ceva anormal, si nici motiv de dusmanire. Eu, am totusi 

http://www.noidacii.ro/


convingerea ca trecerea lui Eminescu intre sfinti, nu e un caz de maxima 
necesitate, ba chiar poate fi in timp daunator. Vedem bine, luptele religioase 
actuale, vedem porinirile de tot felul impotriva  lui Mihai Eminescu, toate 
astea de o oarecare nesiguranta daca religia va fi sau nu predata in scoli(dupa 
cum se tulbura apele), ce facem cu Eminescul poetul national ? Nu-l vor mai 
prezenta in scoli ? Este de fapt Eminescu un crucificat sfant sau unul laic ? 
Convingerea mea este ca momentan sa-l lasam pe Eminescu unde este, in 
sanul poporului sau romanesc. Poate fi sfintit, de o mie de ori zilnic, 
in toate bisericile, institutele si scolile romanesti, prezente si viitoare, caci 
este un prototip al sufelului romanesc, dar nu asezat unde nu este cazul ! 
Sa nu mergem iute pe un drum al carui destinatie nu ne e clara inca nici 
noua, si nici viitorului ce se prefigurează momentan. Graba strica treaba ! 
Aceasta este convingerea mea de moment ! Dar, va fi asa cum va vrea 
Dumnezeu ! 
CU ALES RESPECT SI PRETUIRE - Ioan MICLAU - AUSTRALIA 
  
  
 


